
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren

Dato: 12. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 249

Vil ministeren redegøre for, hvor stor en mængde af restprodukterne fra de eksisterende

biogasanlæg der efterfølgende energiudnyttes på forbrændingsanlæg, og hvor meget der

afbrændes uden energiudnyttelse? Vil ministeren endvidere redegøre for CO2-udlednin-

gerne fra disse afbrændinger og oplyse, hvorvidt de inkluderes i VVM-redegørelser og

udledningsopgørelser for biogasanlæggene?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Eva Flyvholm (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen
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